
Zápis z porady vedení konané dne 4. 8. 2014 

Přítomni: Holub, Dostál, Ledvinka, Bartošek, Veselý, Malinka, Novotná Buršíková, 

Omluveni: Matyska, Křenek, Regner, Kohoutková, Račanský, Šrubařová 

  

 

1. Kontrola úkolů u minulých porad  

– Malinka informoval, že technici ověřili možnosti integrace Safe Q tiskáren s ISem. 

Zprávu podá příští týden. (kontrola 11. 8.) 

– Proběhlo upřesnění odhadu cen pro smlouvu EES (CAMPUS) s doplněním ceny za 

upgrade Windows. Samotná licence pro studenty by přišla na více než 3 miliony, 

upgrade další necelé 2 miliony, Veselý koupi upgradu nedoporučuje. Materiály byly 

předány Sellnerovi, předloží je k diskusi na vedení. Další kontrola 11. 8.  

– Veselý informoval o jednáních s CESNETem, CESNET zašle do dvou týdnů 

důvodovou zprávu k textu posledního návrhu smlouvy o spolupráci.  

 

2. Zprávy z divizí 

– Holub informoval, že se do nové budovy na Botanické mají začít v rámci CERIT SP 

stěhovat firmy. Konektivita se řeší s CESNET.  

– Ledvinka informoval o novém vstupu do budovy na Botanické 68a, prozatím nemáme 

k dispozici klíče od vchodu do 1. a 3. patra. Situace se řeší s FI, zatím zůstanou oba 

vchody stále otevřeny, budou se zamykat na noc (cca od 21:00), v případě potřeby je 

na vrátnici stálá služba.  

– Malinka informoval, že je v řešení dodávka PC pro CPS, probíhá testování zkušebního 

počítače. 

– Dostál požádal všechny, kteří byli přítomni na schůzce s CTT o zaslání podkladů 

z této schůzky, Dostál je zpracuje a pošle Stupkovi na CTT.  

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý  

zástupce ředitele ÚVT MU 

 


